
 

 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde den 24.10.23 

Kl. 17-18.30 i Personalerummet 

 

1. Godkendelse af dagsorden (5 min) 

Digitale principper er ikke glemt –men vi vælger at afvente politisk initiativ 

2. Nyt fra elevrådet (5 min) 

Der har ikke været afholdt møde i elevrådet. 

 

3. Evaluering af skolefest (15 min) 

a. Praktiske/fysiske forhold/opgaver 

Sodavandsboden var ikke så velplaceret på faggangen – meget lidt travlt!  

Indtrykket var at der var færre mennesker - måske pga., at hele skolen var i brug (incl. 

Udskolingsgangen) Mere luft omkring menneskerne. 

Kan tingene/aktiviteterne/boderne gøres mere tydeligt. Godt med aktiviteter. 

Næste år skrives det ud, at man selv skal have mad med og at drikkevarer skal købes på skolen. 

b. Indhold og oplevelser 

Manglede rød tråd i arrangementet – virkede for tilfældes. Noget samlende. Fx fælles velkomst – flere 

samlende aktiviteter. Teater/sang/koncert.  

c. Placering på året 

Overvejelser om at skolefesten holdes på en anden årstid.  Fx i september, så udearealer kan benyttes. 

Elever synes det var godt at ugen lå der.  

 

Motionsdagen blev lavet om til en fællesskabsskabende dag – med aktiviteter blandende aldre.  

4. Årsmøde i januar (10 min) 

a. Er der nyt om booking af arrangementet? 

Der er ikke kommet svar tilbage fra Børns Vilkår - der rykkes... 

 

5. Opstart på drøftelse af nye principper for lejrskole/studietur (25 min) 

a. Skolebestyrelsens opmærksomheder fremadrettet? 

På seneste møde blev det drøftet:  



 

 

Skolen nu afdelingsopdelt i bh.kl.-4. Kl og 5. kl-9.kl. Alle ture ligger derfor nu i afdeling 2 fra 5.kl-9.kl. 

Bekymring for om børn bliver for små i bh.kl. - 4. kl. I SFO er der erfaringer fra sheltertur i Grusgraven. 

Og Gedesbylejren. 

Erfaringer fra Madlejr i 6. kl er gode og har et godt læringsperspektiv. Det kunne være en tanke at tage 

af sted i 5. klasse og lave relationer til nye lærere. 

Punkter som tages med på afdelingsmøder: 

Der er forskellige perspektiver:  

- Børnenes modenhed og parathed 

- Styrkelse af fællesskaber - i forhold til at 9. klasse snart går ud/pensum/eksamenspres. 

- At børn får oplevelser med skolen, som de ikke ellers ville få i deres liv. 

- Et bud kunne være en kortere tur med én overnatning og én lejrskole. 

- Der er behov for at få et økonomisk overblik. 

- Beløbsmæssigt koster en studietur ca. 3500 kr. Pr. Elev (der gives lige nu 3000 kr. I alt pr. 

Klasse) 

- Investering i fællesskaber 

- Sikre lighed for klasser på årgangen. 

- Idé til at overskud fra skolefesten kunne gå til lejrskole/studietur. 

- Opmærksomhed på at der bliver pres på forældrerådene til at tjene til klassen. 

- At lægge turene i overgange – fx fra 4.-5. kl. Og i udskolingen 

- Pædagogdeltagelse på lejrskoler/studieture. 

- Hellere kortere ture og flere af dem der kan give fælles oplevelser. 

- Få afsluttet godt med sine kammerater, som man har været sammen med i flere år. 

 

6. Deltagelse fra skolen til møde den 7.11. på biblioteket i Nørre Alslev (5 min) 

Brugermøde - borgerdrevne initiativer. Kl. 19.00-21.00. Pernille, Hanne og Susanne deltager. 

7. Evaluering af Lærernes dag den 5. oktober (5 min) 

Der var rød løber, medaljer, hvor alle børnene havde givet søde ord med til deres lærere og pædaoger. 

Dervar også dejlige kager. 

8. Generel orientering (15 min) 

a. Elever  

Der er indskrevet 3 børn på 1., 2., og 4. årgang. 

Der har været afgang fra børnehaveklassen.  

Der er indskrivning fra den 25.10.-8.11. Til skoleåret 24/25 

b. Personale 

Der er pt en lærer langtidssygemeldt. Der er fundet gode kompetente løsninger.  

Der er en pædagog i deltidssygemelding. 

c. Andet  

a. Skemaændringer - der er g.d. sendt nye skemaer ud til 7., 8. og 9. årgange. 

 

9. Punkter til kommende møder og eventuelt (5 min) 

 

Vel mødt! 


